
MR bord

Bord: Mylene Schrijven: Lobke Tijd: 19.30 uur Datum: 23 januari 2024 Locatie: LPS
Aanwezig: Lendl, Patricia, Thijs, Naviza, Bas, Jan, Evelien, Lobke, Mylene Afw:

Doelen Acties wie wanneer

-
-

- Stukken doorlezen Allen

Check in vraag door Successen Bespreken
Vorm

Parkeerbord
Wat moeten we
bespreken?
Wat willen we
bespreken?

7😊
0😐
0😞

Successen:
-

- Check in + successen 15 min
- Notulen goedkeuren 2 min

Directiepunten:
- Arbeidsmarkt toelagen
- Infographic 6.3 SCOPE Infographic
Sociale veiligheid (1).pdf
- Jaarplanning MR, wat staat er op en is
deze nog up-to date? Wat bespreken we in
MR
- Verantwoordelijkheid veilig naar school en
naar huis.
- oudertevredenheid
-leerlingtevredenheid

Verder vergaderen zonder Bas
Taakverdeling/aftreedrooster:
- Financiën MR
- Wie gaat welke taak doen komend jaar?
Patricia heeft aangegeven dat ze niet

Bij bord
Gesprek

instemmen
PMR

Vraag Thijs

- Vinger aan de pols
mbt leerachterstand.
- Beleidsvoornemens
hoe staat het er mee?
- Bezetting MR

- Is de MR een
formaliteit of is het een
zinvol orgaan waarin
we bijdragen aan het
onderwijs?

https://drive.google.com/file/d/13jd2hoVJn418YfI9bKyV4GQs2ZYXyCXg/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/13jd2hoVJn418YfI9bKyV4GQs2ZYXyCXg/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/13CPRJXhhVTlXL5pvKA4ORmBW4K0PfKB-nVxkuOFaLnA/edit
https://docs.google.com/document/d/13CPRJXhhVTlXL5pvKA4ORmBW4K0PfKB-nVxkuOFaLnA/edit
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naar de GMR gaat.

GMR:
-

Notulen
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Directiepunten

● Arbeidsmarkttoelage: de PMR stemt in met de huidige verdeling 60%-40% voor het gehele jaar 2024.

● Infographic: vastgesteld.
● oudertevredenheid:

Tevreden met de respons van 55%
Algemene tevredenheid is gegroeid
We zijn tevreden met het rapport. We kijken naar de punten die we nog kunnen verbeteren.

● Leerlingtevredenheid
We zijn tevreden met de groeiende cijfers.

● Bas ligt toe hoe het % aantasting sociale en fysieke vaardigheid tot stand komt. Dit is opvallend bij 1
groep. IB zal dit bespreken in de reguliere groepsbesprekingen en bekijken hoe dit verbeterd kan worden.

● Tevredenheid personeel: op 1 punt na alles boven de BM gescoord. Er wordt een plan opgesteld met
verbeterpunten. Bas zal dit delen.

● Richtlijnen boventallige formatie: Evelien stuurt de vraag naar de GMR of het afspiegelingsbeginsel
samengesteld is door Scope of is dit een wettelijk gegeven?

● Bas: bespreekpunten volgende vergadering:
- voorstel vrijwillige ouderbijdrage
- nieuwe taakverdeling personeel
- update beleidsvoornemens
- voorstel leerlingenraad

● Mededelingen:
- vacature voor de kleutergroep LPS wordt ingevuld
- Padda is aangenomen voor de kleutergroep BTS.
- Het bestuur, clusterdirectie en de kwaliteitsmedewerkers van SCOPE komen op 13 februari langs

om met alle geledingen in gesprek te gaan. Doel: waarderen. Er komt een rooster. Wie van de
oudergeleding kan aansluiten?

- Voorstel vorming leerlingenraad. Binnenkort gaan we dit verder uitdiepen en kijken hoe we dit
vanaf volgend jaar aan willen gaan. De MR staat hier positief tegenover om hiermee te starten.
Advies om in dit proces ook een evaluatiemoment mee te nemen.

- Vraag Thijs: Verantwoordelijkheid veilig naar school en naar huis? Veel kinderen die zonder
verlichting fietsen of zomaar wat doen op de fiets. Kunnen we daar als school wat mee of aan
doen? Bas licht toe dat wij als school al heel veel doen op het gebied van verkeer. We geven
zowel de theoretische als praktische verkeerslessen. Als school kunnen we met de communicatie
naar ouders meer doen. Klachten of vragen krijgt de school in principe niet. Wat zijn de eisen van
de school en gemeente en wie is verantwoordelijk? Hier heeft Bas meer over uitgezocht. Als het
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school opvalt, dan zijn zij verplicht hier iets over te melden aan de gemeente en de gemeente gaat
vervolgens kijken of het nodig is om er iets aan te doen.

● Vraag financiën MR. Thijs vraagt zich af hoe het nu verder gaat met M in de MR? Hij was penningmeester en
zal met het stoppen MR ook stoppen met het penningmeesterschap. Thijs hoort graag waar hij mee verder
kan. Thijs zal zelf actie ondernemen in de app groep vd MR ouders. Wordt vervolgd.

● GMR. Het is een idee om in het team te inventariseren die interesse heeft voor de GMR. Eef vraagt het aan
Marieke en Mylene vraagt dit aan suus en/of Bas. Misschien is de studiedag een mooi moment om dit voor
collega’s toe te lichten? Ook eventueel een oproep voor ouders voor interesse voor de GMR.
De mailtjes van de GMR komen op Eef haar mailadres binnen. Zij scant de mailtjes en stuurt de benodigde
vragen en actiepunten door naar de personeelsgeleding.

● Rondvraag: Eef: wie doet de presentjes voor Hanneke (bloemen), Toon (bloemen) en Mohammed
(cadeaubon?)? Mylene probeert ook het contact met Mylene nog te leggen.

Volgende vergadering:
- Aftreedrooster, ook met het oog op volgend jaar.

Eef kan er de volgende mr vergadering niet bij zijn.
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